
163/2017 w sprawie problemu braku pielęgniarek na oddziałach w spółce Szpital  

w Dębnie Sp. z o.o. 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja w dniu 28 lutego 2017 roku.  

 

Treść zapytania: Czy prawdą jest, że na oddziałach szczególnie Internie brakowało 

pielęgniarek? Co zrobił prezes Szpitala w Dębnie, by rozwiązać ten problem? Co się stanie, gdy 

doświadczone, słabo zarabiające pielęgniarki rozwiążą umowę o pracę ze Szpitalem? 

 

Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpital  

w Dębnie Sp. z o.o.  


